

Arabtec Holding PJSC

FY 2017 PRELIMINARY UNAUDITED EARNINGS RELEASE 13th FEBRUARY, 2018

Dubai, UAE – 13th February 2018: Arabtec Holding PJSC (“Arabtec” or “Group”), a leading contractor for social and economic infrastructure, today announced its 2017 preliminary unaudited financial results. The Group reported a net profit to parent of AED 123.1 million on revenue of AED 9.1 billion for the 12 months ending 31 December 2017. The Group’s backlog remained strong at AED 17.2 billion, well-supported by a number of quality awards.

A major highlight in Q4 was the opening of the Louvre Abu Dhabi. Arabtec proudly played a key role in the delivery of this landmark project, highlighting its contribution and competencies in delivering social and economic infrastructure in the UAE. Furthermore, the Group continued to better leverage synergies from its operating companies and investments through closer integration with its core operations. Operationally, Arabtec continued to implement more innovative approaches to enhance work and delivery methodologies.

Group Chief Executive Officer Hamish Tyrwhitt said: Reinforcing our commitment to return to growth and deliver on our strategic roadmap, we have achieved four consecutive quarters of profitability. With the support of our employees, board, shareholders and other stakeholders, we have stabilised the business in 2017, creating a solid foundation that we will build on through 2018. Together with our core values, we remain committed to building a successful and sustainable future for Arabtec and all its stakeholders.’

Highlights

In Q4 2017 major new wins included the Forte Phase 2 contract from Emaar Properties (AED 950 million), Villanova contract from Dubai Properties (AED 1.0 billion) and the Opera District project from TAV Tepe Akfen Construction (AED 250 million)

Revenue increased to AED 9.1 billion in FY17 compared to AED 8.2 billion in FY16; up 12% y-o-y

Net profit attributable to Parent was AED 123.1 million compared to a net loss of AED 3.4 billion in FY16

Backlog of AED 17.2 billion at 31 December 2017 with a solid pipeline of tender opportunities across the Group going forward

- End -

About Arabtec Holding

A leading engineering and construction Group specialising in complex projects in the Middle East and North Africa. Through its operating companies and investments, the Group delivers construction and infrastructure projects, including commercial, residential, social, industrial and economic infrastructure in UAE and other selected countries in the region. The UAE-based group's list of completed projects includes iconic buildings such as the world's tallest building, the Burj Khalifa in Dubai, Abu Dhabi landmark, the Emirates Palace Hotel and Louvre Abu Dhabi Museum; as well as other technically challenging work on airports and related infrastructure. In 2005, Arabtec became the first construction company to be listed on the Dubai Financial Market. Today, Arabtec Holding consists of operating companies which span all segments of the construction cycle. The group is currently working on some of the most prestigious projects in the Middle East, such as the UAE Pavilion and the Midfield Terminal Building in Abu Dhabi.

Investor Relations Contact

Sara Shadid

Head of Investor Relations

✉ ir@arabtecholding.com

☎ +971 (0) 2 333 7798

For more information, please visit

www.arabtecholding.com

Important Disclaimer

Certain statements contained in this document constitute forward-looking statements relating to the Company, its business, markets, industry, financial condition, results of operations, business strategies, operating efficiencies, competitive position, growth opportunities, plans and objectives of management and other matters. These forward-looking statements are not guarantees of future performance. Rather, they are based on current plans, views, estimates, assumptions and projections and involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, many of which are outside of Arabtec's control and are difficult to predict, that may cause actual results, performance or developments to differ materially from any future results, performance or developments expressed or implied from the forward-looking statements. Arabtec does not make any representation or warranty as to the accuracy of the assumptions underlying any of the statements contained herein. The information contained herein is expressed as of the date hereof and may be subject to change. Neither Arabtec nor any of its controlling shareholders, directors or executive officers or anyone else has any duty or obligation to supplement, amend, update or revise any of the forward-looking statements contained in this market release, whether as a result of new information, future events or otherwise, except as required by applicable laws and regulations or by any appropriate regulatory authority. Backlog and new contract awards are non-IFRS metrics based on management's estimates of awarded, signed and ongoing contracts which have not yet been completed, and serve as an indication of total size of contracts to be executed. These figures and classifications are unaudited, have not been verified by a third party, and are based solely on management's estimates.

أرابتك القابضة ش.م.ع.

تعلن عن نتائجها المالية الأولية غير المدققة حسابياً للسنة المالية 2017
13 فبراير 2018

أهم الإنجازات

شملت كبرى المشاريع التي تم الفوز بها في الربع الرابع من عام 2017 عقد المرحلة الثانية من مشروع فورته التطويري من إعمار العقارية (950 مليون درهم)، وعقد مشروع فيلانوف من دبي العقارية (1.0 مليار درهم) علاوة على المشروع الواقع في منطقة الأوبرا والذي تم الفوز به من شركة تي إيه في تبي أكفين للإنشاءات (250 مليون درهم).

ارتفعت العائدات إلى 9.1 مليار درهم في السنة المالية 2017 مقارنة بـ 8.2 مليار درهم في السنة المالية 2016 مع 12% نمو سنوي في العائدات.

كان صافي الأرباح العائدة للشركة الأم 123.1 مليون درهم مقارنة بصافي خسارة وقدرها 3.4 مليار درهم في السنة المالية 2016.

بلغت قيمة حافظة المشاريع قيد التنفيذ في 31 ديسمبر 2017 مبلغ 17.2 مليار درهم مع فرص أفضل لتقديم العروض والفوز بالمناقصات متاحة من الآن فصاعداً أمام مختلف شركات المجموعة.

دبي، الإمارات العربية المتحدة - 13 فبراير 2018: أعلنت اليوم أرابتك القابضة ش.م.ع ("أرابتك" أو "المجموعة")، مجموعة الشركات الرائدة المتخصصة في تنفيذ مشاريع البنية التحتية الاقتصادية والاجتماعية، عن نتائجها المالية الأولية غير المدققة للسنة المالية 2017، حيث سجلت المجموعة صافي أرباح عائدة للشركة الأم وقدره 123.1 مليون درهم وذلك عن السنة المنتهية في ديسمبر 2017 وعائدات بواقع 9.1 مليار درهم. هذا ومازالت حافظة المجموعة للمشاريع قيد التنفيذ في وضع قوي حيث بلغت قيمتها 17.2 مليار درهم تدعمها عدد من المشاريع التي فازت بها المجموعة والتي تتسم بتميزها وجودتها.

كان أحد أهم الإنجازات والملاح الرئيسية للربع الرابع من العام الماضي افتتاح متحف اللوفر أبوظبي حيث تفخر أرابتك بلعبها دوراً رئيسياً في إنجاز هذا المعلم المتميز وهو الأمر الذي يلقي الضوء على مساهماتها وإمكاناتها لتنفيذ مشاريع البنى التحتية الاجتماعية والاقتصادية في دولة الإمارات العربية المتحدة. بالإضافة إلى ذلك، استمرت المجموعة في الإرتقاء بمستوى الاستفادة من التعاون والتفاعل المتبادل بين شركاتها العاملة واستثماراتها وذلك من خلال التوصل إلى تكامل أفضل مع عملياتها الرئيسية. أما من الناحية التشغيلية فمازالت أرابتك مستمرة في الأخذ بعين الاعتبار تطبيق طرق مبتكرة لتعزيز أساليب العمل وتنفيذ المشاريع.

وبهذا الشأن، صرح السيد هاميش تايرويت قائلاً: "تأكيداً على التزامنا بالعودة مرة أخرى إلى طريق النمو وتحقيق الأهداف وفقاً لخارطة طريقنا الاستراتيجية، فقد تمكنا من تحقيق أربع فترات ربع سنوية متتالية من الربحية. من خلال الدعم المستمر الذي حظينا به من موظفينا ومجلس إدارتنا ومساهميننا وغيرهم من الأطراف المعنيين، فقد تمكنا خلال عام 2017 من إضفاء الاستقرار على الشركة وأعمالها، وبذلك تمكنا من وضع الأساس الراسخ والمتين الذي سنستمر بالبناء عليه خلال عام 2018. هذا وبالتزامنا أيضاً بقيمتنا الجوهرية فنسئل على عهدنا ببناء مستقبل ناجح ومستدام لـ أرابتك ولجميع مساهمينا".

- انتهى -

نبذة عن أرابتك القابضة

أرابتك هي مجموعة شركات رائدة ومتخصصة في تنفيذ كبرى المشاريع في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. تعمل المجموعة من خلال شركاتها العاملة واستثماراتها على تنفيذ مشاريع الإنشاءات والبنية التحتية، ويشمل ذلك نطاق واسع من مشاريع البنى التحتية التجارية والسكنية والاجتماعية والصناعية والاقتصادية في دولة الإمارات العربية المتحدة وغيرها من دول المنطقة. هذا وتشمل قائمة المشاريع التي أنجزتها المجموعة والتي تتخذ من دولة الإمارات العربية المتحدة مقراً لها تحفاً عمرانية ومبانٍ فريدة من نوعها على غرار برج خليفة في دبي والذي يعد أطول مبنى في العالم، ودرة أبوظبي وأحد أبرز معالمها قصر الإمارات ومتحف اللوفر أبوظبي، هذا إلى جانب مشاريع إنشاء المطارات وما تحتويه على أعمال تقنية بالإضافة إلى البنى التحتية المتصلة بها. أصبحت أرابتك في عام 2005 أول شركة إنشاءات يتم إدراجها في سوق دبي المالي، واليوم تضم "أرابتك القابضة" العديد من الشركات التابعة في مختلف تخصصات قطاع الإنشاءات. هذا وتعمل المجموعة الآن على تنفيذ عدد من المشاريع الهامة والمميزة في الشرق الأوسط على غرار جناح دولة الإمارات في اكسبو 2020 ومبنى مطار أبوظبي الجديد.

للاتصال بقسم علاقات المستثمرين

سارة شديد

مدير علاقات المستثمرين

✉ ir@arabtecholding.com

☎ +971 (0) 2 333 7798

www.arabtecholding.com للمزيد من المعلومات، يرجى زيارة موقعنا:

www.arabtecholding.com

تنبيه هام:

يتضمن هذا المستند معلومات محددة قد تشكل "بيانات تطلعية" متعلقة بالشركة وأعمالها، وأسواقها، والقطاعات التي تعمل فيها، وأوضاعها المالية، ونتائج عملياتها التشغيلية، واستراتيجياتها التجارية، ووضعها التنافسي، وفرص نموها، وخطط وأهداف الإدارة ومجموعة من المواضيع الأخرى. ولا تشكل هذه "البيانات التطلعية" ضماناً لأداء الشركة المستقبلي، وإنما تستند إلى الخطط، والرؤى، والتفديرات، والافتراضات، والتوقعات الحالية، وتنطوي على مخاطر معروفة وأخرى مجهولة، بالإضافة إلى حالات عدم يقين وغيرها من العوامل التي قد تقع خارج نطاق سيطرة الشركة ويصعب التنبؤ بوقوعها، والتي قد تفضي إلى نتائج أو أداء أو إنجازات ملموسة تختلف بشكل جوهري عن النتائج والأداء والإنجازات المستقبلية الواردة صراحة أو ضمناً من خلال هذه البيانات التطلعية.

لا تقدم الشركة أي إقرار أو ضمانات بدقة الافتراضات التي قد تنطوي عليها أي من البيانات المتضمنة في هذا المستند. بالإضافة إلى ذلك، إن المعلومات الواردة في هذا المستند جاءت كما كانت عليه في هذا التاريخ وهي عرضة للتغيير. ولا يترتب على الشركة أو أي من مساهمها الذين يملكون حصص أغلبية، أو أعضاء مجلس إدارتها، أو مسؤوليها التنفيذيين، أو أي شخص آخر أي واجبات أو التزامات بإضافة أو تعديل أو مراجعة أي من البيانات المبينة على التوقعات والمضمنة في هذا المستند، سواء كان ذلك كنتيجة مترتبة على معلومات جديدة، أو أحداث مستقبلية، أو خلافها، إلا بحسب ما تتطلبه القوانين والأنظمة المرعية، أو تطلبه أي سلطة تنظيمية مختصة.

لا تستند حافظة المشاريع قيد الإنشاء والعقود الجديدة إلى المعايير الدولية لإعداد التقارير المالية بل على تقديرات الإدارة للعقود الممنوحة أو الموقعة أو المستمرة التي لم يتم إنجازها بعد وهي تمثل مؤشراً للحجم الكلي للعقود التي سيتم تنفيذها. هذه الأرقام والتصنيفات غير مدققة محاسبياً ولم يتم التحقق منها من قبل طرف ثالث وهي مبنية فقط على تقديرات الإدارة.